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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  Mandag den 22. april 2024 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, Maj Agerlund Jensen, Mikael Mønsted, 

Steven Seth Domino, Troels Schmidt Thinesen, Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Han-

sen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow Kyster og Morten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Anton 5.B 

Afbud fra:  Søren Hansen, Steven Seth Domino 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Referat: 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Elevrådet arbejder fortsat med et arrangement om-

kring venskabsbænke. 

3. Skoleårets planlægning 

- Fagfordeling  

- Ringetider 

-Fagfordeling kører lige nu. Der er en god proces om-

kring det. 

Der er en stilling slået op som har en påvirkning på 

hele processen. Derfor er vi nødt til at afvente med 

det sidste. 

-Der er forslag fra personalegruppen om, at ringeti-

derne ændres næste skoleår.  

Det opleves, at der er flere elever, der har svært ved 

at holde fokus i 60 min. og vi ændrer det derfor til 45 

min. lektioner. 

Det giver lidt længere frikvarterer, hvor der også bli-

ver bedre mulighed for fordybelse i leg. 

Skolebestyrelsen beder om, at der i forbindelse med 

udlevering af nye skemaer til sommer kommer en liste 

med forkortelserne på fagene med ud. 

 

4. Indsamlinger i skole/SFO Vi har modtaget en henvendelse omkring valgfag i 9. 

kl. som lavede et indsamlingsarrangement til SOS-

børnebyerne i SFO´en.  

Henvendelsen drejer sig om, hvorvidt det presser 

nogle forældre, at blive adspurgt om de ønsker at 

sponsorere til eksempelvis velgørenhed, når man i for-

vejen betaler for at gå i SFO. 

 

Henvendelsen blev drøftet, da der er nogle problema-

tikker i det. 

Ledelsen tjekker op på lovgivningen på området.  

Herefter kan bestyrelsen tage en principiel beslutning 

herom. 

5. Høring af køreplan 2024/2025 

(Bilag) 

Bestyrelsen tager høringen til efterretning, men har 

ikke yderligere kommentarer til den. 

6. Skoleudviklingssamtale Hvert år har skolen en skoleudviklingssamtale med 

skolechefen. Her er der fokus på status og udvikling. 

De udviklingspunkter der tages med, er noget vi alle-

rede er i gang med. 

Temaerne er: 

-Digital Dannelse. Fortsat ud fra de evalueringer der 

kommer efter endt forløb i år. 
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-Efter renoveringen - arbejde med læringsmiljøer. 

Det er blevet besluttet at der afholdes en emneuge for 

hele skolen med fokus på læringsmiljøer, hvilket af-

sluttes med et forældrearrangement til sidst. Der er 

ønske om at skabe en tradition med forældrene. 

 

-Fravær. 

Vi oplever et større fravær end tidligere og er nødt til 

at arbejde med det. 

Det gør noget ved fællesskabet i klassen når nogen 

mangler. 

 

Punkterne fra skoleudviklingssamtalen vil løbende 

blive evalueret. 

 

7. Orientering om den gode skole Olav er med i en arbejdsgruppe med forskellige fag-

grupper, elever, politikere og fagforeninger. 

Der er i gruppen god dialog om, hvad den gode skole 

er i Middelfart. 

Politikerne sætter pris på de refleksioner, der er i 

grupperne, så de er klædt på til at handle på det. 

 

8. Afslutning på renovering 

- lokalefordeling 

Der har været overleveringsmøde mellem bygherre og 

arkitektfirma. 

Der er dog stadig nogle ting, der ikke fungerer endnu. 

 

Vi er ved at flytte på plads og årgangene fordeles i 

klyngerne.  

Skolens Mellemrum kommer nu tættere på klasserne. 

I starten af maj fjernes pavillonerne. 

 

Der vil være officiel indvielse sidste skoledag. 

 

9. Anbefalinger ved skærmbrug 

 

Kort fortalt: 

https://emu.dk/sites/default/fi-

les/2024-02/Kort%20for-

talt_sk%C3%A6rm_grund-

skole_TG.pdf 

 

Skærmbrug i grundskolen: 

https://emu.dk/sites/default/fi-

les/2024-02/Anbefalin-

ger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i

%20grundskolen.pdf 

Der er kommet anbefalinger fra ministeriet som skal 

drøftes i skolebestyrelsen. 

 

Det er en løbende proces og drøftelserne er godt i 

gang blandt det pædagogiske personale. 

 

I Skolebestyrelsen er vi også i gang med at arbejde 

med Digital dannelse og disse anbefalinger tager be-

styrelsen med ind under det emne. 

 

Da skolebestyrelsen igangsatte projektet om digital 

dannelse blev der allerede der taget stilling til mange 

af de punkter der er i de nye anbefalinger. 

10. Anbefalinger til klassekasserne Maj har lavet et udkast som blev drøftet og sender det 

færdige skriv til ledelsen. 

Herefter rundsendes det til forældre. 

11. Status fra skolen - En lærerstilling og en pædagogstilling er slået. 

- Der var valgmøde til Skolebestyrelsesvalg i sidste 

uge. 5 ønskede at komme ind og derfor skal der være 

valg. Det bliver afholdt elektronisk. 

Det forventes at valget er afsluttet d. 9. maj. 

- Den lovpligtige trafikundervisning. 

https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Kort%20fortalt_sk%C3%A6rm_grundskole_TG.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf
https://emu.dk/sites/default/files/2024-02/Anbefalinger%20Sk%C3%A6rmbrug%20i%20grundskolen.pdf
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De elever der skal igennem forløb vil i løbet af skole-

året komme igennem de aktiviteter der er tilknyttet 

årgangene (gå- og cyklistprøver, samt informations-

kampagner i udskolingen). 

 Der er også nyt materiale på vej.  

 

-Der arbejdes på afmærkning på stisystemet rundt 

omkring skolen. Vi skal først forvente at det bliver i 

forbindelse med færdiggørelse af den kommende bør-

nehave på græsarealet mellem skolen og Ø-kvarteret. 

 

12. Mærkesager - Næste skoleår er det skolen pålagt at arbejde med 

affaldssortering og i den sammenhæng kan der evt. 

laves en tradition om en årlig skraldedag. 

 

-Opmærksomhed på hvor bestyrelsen kan støtte læ-

rernes trivsel i forbindelse med skole-hjem-samarbej-

det. (Skolen giver udtryk for, at der er en stigning i 

antallet af forældrehenvendelser, hvor sprogbrug og 

kommunikationsformen ikke holdes i en sober, positiv 

og dialogbaseret tone) 

 

- Arbejdet med Digital Dannelse fortsætter 

 

13. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

Medarbejdere:  

- Glæder sig over, at vi er ved at være igennem reno-

veringen. 

SFO:  

- Venter på den nyansatte, så der er fuld bemanding 

igen. 

- Vi holder fint på børnene i SFO 

- Der kommer snart rollespilsweekend med 3. klas-

serne 

Skolebestyrelse: 

- Formandsgruppen laver et fælles skriv til politikerne 

i forhold til bekymringen for budgetterne. 

Gruppen opfordrer også politikerne til at tage fat i 

landspolitikerne med bekymringerne. 

 

14. Eventuelt Intet 

 

15. Punkter til kommende møder -Kommunikation til forældre så de kan hjælpe med at 

følge op ved evt. fravær. 

 

-Status på adfærd i udskolingen 

 

-Tilbagemelding fra Strib omkring legeplads. 

 

 

Venlig hilsen 

Olav Øfverlind Pedersen & Morten Bonde 


